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Abstract (en)
When producing an elongate structure such as an underwater tunnel or bridge deck by timed shifting, the structure (11), by means of lifting cylinders
(36) which are supported on the rear end face (38) of the respectively completed structure section (11c), is pushed out (12) on tension members
(34, 35) such as stranded tightening elements which are supported (34a, 35a) on the push-out portal (14) of the plant (10); the structure (11) is
clamped in place in the pushed-out state in the plant by laterally arranged clamping wedges (26). Thus the space (15) behind the structure (11)
remains clear for the further site equipment. <IMAGE>

Abstract (de)
Beim Herstellen eines langgestreckten Bauwerkes wie Unterwassertunnel, Brückenüberbau im Taktschiebeverfahren, wird das Bauwerk (11) mittels
Hubzylinder (36), die sich auf der rückwärtigen Stirnfläche (38) des jeweils fertiggestellten Bauwerkabschnittes (11c) abstützen, an Zugorganen (34,
35) wie Litzenspannglieder ausgeschoben (12), die sich am Ausschubportal (14) der Fertigungseinrichtung (10) abstützen (34a, 35a); das Bauwerk
(11) wird durch seitlich angeordnete Klemmkeile (26) im ausgeschobenen Zustand in der Fertigungseinrichtung (10) festgeklemmt. So bleibt der
Raum (15) hinter dem Bauwerk (11) für die weitere Baustelleneinrichtung frei.
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